

請求公務員迴避申請書

Application for Recusal of Public Servants

一、查申請人 _____ 年度 _____ 事件，已由 _____ 貴局承辦，茲依行政程序法第 33 條規定，申請公務員迴避，請另行指派其他公務員審理。

(Hereby, the applicant's _____ has been undertaken by _____ in your Bureau. Therefore, we here apply for the Recusal of Public Servants in accordance with Article 33 of the Administrative Procedure Law. Please also appoint another public servant for audit review.)

二、申請迴避理由：

(Reasons to apply for recusal:)

(一) 該公務員執行職務有偏頗之虞。詳述原因及具體事實如下：

(If the public servant performs the job, there may be biased behavior.

The detailed reasons and specific facts are described as follows:)

(二) 該公務員有行政程序法第 32 條規定應自行迴避之事由而來自請迴避。

詳述具體事實如下：

(The public servant has the reason that it should evade itself in Article 32 of the

Administrative Procedure Law but does not actively evade.)

(三) 其他(Other)：

此 致(We hereby)

財政部 _____ 國稅局
(National Taxation Bureau of the _____, MOF)

申請人 (Applicant)： _____ (簽名或蓋章 signature or seal)

統一編號 (Unified Number)： _____

地 址 (Address)： _____

聯絡電話 (Contact number)： _____

代表人 (Representative)： _____ (簽名或蓋章 signature or seal)

統一編號 (Unified numbers) :

地 址 (Address) :

聯絡電話 (Contact number) :

中 華 民 國 年 月 日 (Date, R.O.C)